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Zadeva: vprašanja in pobude                                                                                                                                     

 

V skladu z 97. členom Poslovnika Mestnega sveta MOL, posredujem g. županu sledeče svetniško 

vprašanje oziroma pobudo: 

 

Zamenjava lokacije-telovadnice za upokojence ČS Šentvid in število ur vadbe 

 

V četrtni skupnosti Šentvid že 109 let neprekinjeno deluje športno društvo Šentvid, ki s prostovoljci 

vodijo posamezne skupine in izvajajo strokovno vodene vadbe.  Programi so za najmlajše in za 

starejše krajane – upokojence-ke iz območja Šentvida. Najstarejša upokojenka ima 92 let in redno 

obiskuje vadbo. 

 

Do leta 2016 je MOL na podlagi javnega razpisa za sofinanciranje programov, dodelitve domicila in 

dodelitve uporabe  prostorov programa Letnega programa športa v MOL, dodelil uporabo prostorov – 

telovadnic na območju Šentvida. Tako je bilo krajanom Šentvida omogočeno, da v svoji četrtni 

skupnosti v telovadnici OŠ Šentvid ( 182 m2 ) v okviru dodeljenih 320 ur  redno obiskujejo vodene 

vadbe.  

V letu 2017, pa  je krajanom Šentvida ( uporabnikom – upokojencem )  dodeljena telovadnica v 

četrtni skupnosti Dravlje v osnovni šoli Miška Kranjca v izmeri 120 m2 in v obsegu 200 ur. 

Tako je krajanom Šentvida onemogočeno, da pridejo peš do telovadnice, na razpisu je bilo dodeljeno 

manjše število ur vadbe (37,5%) in za tretjino manjši vadbeni prostor v primerjavi z letom 2016.   

 

Iz Šentvida do OŠ Miška Kranjca v Dravljah ni direktne avtobusne povezave in tako je 

velikemu številu upokojencev onemogočena redna vadba. 

 

Delovanje Športnega društva Šentvid podpira tudi ČS Šentvid – priloga podpore. 

 

1. Dajem pobudo, da se dodelijo vadbeni prostor v Četrtni skupnosti, kjer prebivajo 

krajani 

2. Prosim za dodelitev iste telovadnice v OŠ Šentvid in števila ur kot v letu 2016 

3. Sprašujem, zakaj menjava lokacije telovadnice v drugo Četrtno skupnost? 

 

 

                                                                                                 Ksenija Sever, 

                                                                                                 mestna svetnica 

 

 

 

 






